
 

 

 

MØDE I HF. KILDEMOSEGÅRD. 

 
DATO: Onsdag, den 19. oktober 2022, kl. 18.00 

 
TIL STEDE: 

Janne Andreasen (JA), Majken Møller (MM), Lizette 

Frederiksen (LF) 

 
AFBUD: 

HJJ og JW har meldt afbud. 

 Dagsorden Referat  

1. 

Evaluering af 

ekstraordinær 

generalforsamling 

Der var et flot fremmøde. Aftenen tog en uventet drejning i 

forhold til dagsordenen. Til tider med en noget livlig debat. 
Generalforsamlingen endte med at stille mistillidsvotum til 

den samlede bestyrelse, hvorfor valg af kasserer ikke blev 

gennemført. 
Bestyrelsen har taget dette til efterretning og fortsætter 

herefter som forretningsudvalg indtil ny bestyrelse er valgt. 

2. 
Ny ekstraordinær 

generalforsamling 
torsdag den 3/11-

2022 kl. 19.00 

Der er booket lokale til torsdag den 3. november 2022, kl. 

19.00 i Ellehuset. Der er taget kontakt til Dan Frimark fra 

Kolonihaveforbundet for at høre, om han vil være dirigent 
igen. Der er lavet forslag til indkaldelse og denne blev 

godkendt efter et par ændringer. 

3. Referat fra 

ekstraordinær 
generalforsamling 

12/10-2022 

Efter gennemgang og indkomne bemærkninger til referatet 

blev dette videresendt til dirigenten og formanden til 
godkendelse. 

4. 

Varsel om regning fra 

Klar Forsyning vedr. 

vandaflednings-
bidrag 

Haveforeningen har netop modtaget varsel fra Klar 
Forsyning vedr. påtænkt opkrævning på 

vandafledningsbidrag på 458.289,69 kr. inkl. moms for 
perioden 2019-2021, hvilket vi står ret uforstående overfor. 

Vi har efterfølgende haft kontakt med de øvrige 

haveforeninger i Køge kommune. Disse har fået lignende 
varsel. Vi er af den opfattelse, at vi ikke skal betale for dette, 

da vores haver jo ikke er tilsluttet offentlig kloakering. Sagen 
ligger pt. i Miljøafdelingen til undersøgelse, hvorvidt 

haveforeningen kan pålægges dette. 

6. 

Evt. 

Den frivillige havelejer, der hidtil har tømt de orange 

skraldespande har trukket sig for vinterperioden. 

Der er endnu ikke fundet en afløser til denne opgave. 
 

Det skal endnu engang pointeres, at skraldespandene ved 
kompostanlægget KUN er til plastposer fra haveaffald. 

 


